
WYCIĄG Z PROTOKOŁU NR 8/2016
Z POSIEDZENIA RADY NADZORCZEJ

SPÓŁDZIELNI MIESZKANIOWEJ 
W GARWOLINIE Z DNIA 20 GRUDNIA 2016 ROKU.

W  posiedzeniu  wzięło  udział:  9  członków  Rady  Nadzorczej,  Zarząd  Spółdzielni  Mieszkaniowej  
w Garwolinie oraz Główna Księgowa Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco:
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Nadzorczej.
3. Uchwalenie zmian w regulaminach:

a. Regulamin Użytkowania Lokali i Porządku Domowego w zasobach Spółdzielni Mieszkaniowej w
Garwolinie

b. Regulamin  rozliczania  kosztów gospodarki  zasobami  mieszkaniowymi  oraz  ustalania  opłaty za
użytkowanie lokali Spółdzielni Mieszkaniowej w Garwolinie

4. Rozpatrzenie należności nieściągalnych i podjęcie decyzji.
5. Podjęcie decyzji w sprawie badania bilansu za 2016r.
6. Sprawy różne.

Ad. 1. Przyjęcie porządku obrad.
Porządek obrad został przyjęty.

Głosowanie /za: 9, przeciw: 0/

 Ad.2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Nadzorczej.
Protokół Nr 7/2016 z posiedzenia Rady Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej w Garwolinie został

przyjęty. 
Głosowanie /za: 6, przeciw: 0/

Ad.3. Uchwalenie zmian w regulaminach:
a. Regulamin  Użytkowania  Lokali  i  Porządku  Domowego  w  zasobach  Spółdzielni  Mieszkaniowej  w

Garwolinie.
b. Regulamin  rozliczania  kosztów  gospodarki  zasobami  mieszkaniowymi  oraz  ustalania  opłaty  za

użytkowanie lokali Spółdzielni Mieszkaniowej w Garwolinie.
Zmiany  w  powyższych  regulaminach  zostały  przedstawione  przez  Z-ce  Prezesa  Zarządu  i  przyjęte  przez
Radnych.

Głosowanie:/za: 9, przeciw:0/

Ad. 4. Rozpatrzenie należności nieściągalnych i podjęcie decyzji.

Przedstawienie przez Z-ca Prezesa sytuacji dwóch lokali (użytkowy i mieszkalny) posiadających długi
na rzecz SM, które są trudne wyegzekwowania. Następnie Z-ca Prezesa zaproponował, aby zaległe kwoty zdjęć
ze stanu należności i rozliczyć w koszty pozostałe. Egzekucja należności nadal będzie trwać. Po rozpatrzeniu
w/w propozycji Radni przyjęli je w głosowaniu.

Głosowanie:/za: 9, przeciw:0/

Ad. 5. Podjęcie decyzji w sprawie badania bilansu za 2016r.

Głos  zabrał  Prezes  SM który  zaproponował  aby  badanie  bilansu  zostało  wykonane  przez  Komisję
Rewizyjną. Po rozpatrzeniu w/w propozycji Radni przyjęli ją w głosowaniu.

Głosowanie:/za: 9, przeciw: 0/

Na tym protokół zakończono.
Protokół został podpisany przez Przewodniczącego Rady Nadzorczej.


